
982895

To: 5.1.2e @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e CREE) ICA PEN @ minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Wed 12/16/2020 9:19:02 PM

Subject: RE: Nota covid directie antigeentesten

Received: Wed 12/16/2020 9:19:03 PM

Ik snap de frustatie over het proces wel maar ik zie dat ook de IG] betrokken is geweest? Wat gaat er nu inhoudelijk mis?

Morgenochten even bellen?

van:INCE)<BRESET@ minvws.ni>
Verzonden: woensdag 16 december 2020 17:34

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>

CC: 5.12e CAR) < @minvws.nl>

Onderwerp: Nota covid directie antigeentesten

HoIEEE

Zie onderstaande mail van [JEEZY Wij maken ons echt zorgen om dit proces. Dit is ook weer zo'n voorbeeld naast het gedoe
wat loopt rondom de ademtest. Ik denk dat het goed is als je dit ook met [JEEZ bespreekt.

Vriendelijke groet

om. size size Bice TIERNERIN
Verzonden: woensdag 16 december 2020 16:52

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: Nota covid directie antigeentesten

He |EEERY

Naast de ademtest nog een ander spoor waar

JERE
ik erg ons best moeten doen om onze inbreng op veiligheid en

wetgeving bij de Covid directie onder de aandacht te brengen. In dit geval gaat het om het gebruik van antigeentesten, die

weliswaar CE-gemarkeerd zijn maar niet gevalideerd voor het gebruik als zelftest bijvoorbeeld in een thuissetting. De Covid

directie dringt er erg op aan te kijken naar welke mogelijkheden de wetgeving heeft om dat “off label’ gebruik alsnog toe te

staan.

Ook hier het proces gaat wederom erg rommelig, weinig regie. Het speelt al een week of 2, maarje hoort er een week niks meer

van en dan opeens moet je weer in 2 uur op een tekst reageren.

Bijgaand de nota waar het om gaat. Eerdere versies van de nota zoals bijgevoegd waren enorm onleesbaar, en ik heb dus

meerdere keren vooral verduidelijkende vragen gesteld (“wat wordt hier bedoeld”, of “ik snap niet wat hier staat”). Sowieso is de

aanleiding/context van de nota die er blijkbaar op verzoek van de minister moest komen totaal onduidelijk. Het is een nota ter

informatie maar er staan wel adviezen in. En ik heb over bijgaande nota nog steeds een aantal punten waarvan ik de

consequenties niet goed kan overzien. We hebben elke keer uitgebreid opmerkingen gemaakt die nauwelijks worden

meegenomen.

Maar ik voel me een beetje een roepende in de woestijn. BEdheeft meegekeken en deelt hetzelfde gevoel: het proces en de

inhoud zijn niet bevredigend. |JEXEZN volgens mij hebben jullie hetzelfde gevoel?

Misschien goed om te overleggen of we hierover moeten opschalen naar DGCZ.

Groet,

van: SEE BEE inves.
5120 JB 5120[GIVE512|

minvws.nl>; : A. @minvws.nl>

Onderwerp: Opzet nota spoor 3 final naar marjolein

BEste allen, met dank aan jullie allen, is dit nu de uiteindelijke versie geworden.
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